

Fodboldbestyrelsesmøde d. 1/9-25 kl. 19.00

Deltagere: Camilla, Anders, Jesper, Aske, Ulrik, Martin

Gæst: Ole Meldgård Næstformand HB

Afbud: Kim,

Pkt.	Hvad:	Referat:
1.	Opfølgning siden sidst - Underskrive referat - Kunstgræstider	Referat godkendt Anders og Jesper deltog i møde på rådhuset, hvor alle byens klubber skulle diskutere kunstgræstider. De foreslåede tider er ikke endeligt godkendt. Mødet virkede som lidt spild af tid, og ikke en måde kommunen bør gøre dette på fremover.
2.	Nyt fra HB - Indkøb af øl/vand (Peter/Ole) - Ideer til brug af Arresøhus – "Åbent hus" d. 20/10-25 - Status multibane - Aflevering af årsregnskab - Arrangementer/frivillige	Hovedet bestyrelsens næstformand Ole M, fortalte at HB har snakket om at samle alle klubbens kasser vedr. køb-salg af mad og drikke, og samtidig stå for fælles indkøb. Der arbejdes på forskellige løsninger og der er ikke fastsat et sted at handle endnu. Fodbolden kan dog ikke gå med til at der handles andre steder end Rema1000 St. Lyngby. Alt hvad der kan handles der og giver mening at handle der, bør handles der. Alm indkøb til vores hold kan vi stadigvæk selv stå for. Mødet vedr. Arresøhus er flyttet til den 20/10. der vil være workshops og diverse Der vil gå ydeliger 7-8 mdr, før en godkendelse af multibane kan være på plads. Årsregnskab afleveres 15/1, Jesper vil spørge PC om hvilket format det skal afleveres i. Der opfordres kraftigt til alle afdelinger om at aktivere medlemmer til hjælp, til foreningens arrangementer.
3.	Børn/unge - Reklame for U6 - SSL Beredskabsplan - Stævne 14/9-25 - Rema Cup	Der ca 12 børn på U6-7. Der skal skaffes en ekstra træner hvis holdet bliver ved med at vokse. Jesper har flere ideer til at promovere holdet. Man bør også aktivere forældrene i træningen og den vej igennem måske skaffe en hjælpetræner. SSL Beredskabsplan: Udgår Venus sørger for at opkridte 4 stk baner. Jesper ser på muligheden for at informere de deltagende klubber om at der vil blive solgt diverse mad og drikke. Rema-Jacob taler stadigvæk om en mulighed for en Rema-Cup. Vi skal til at have styr på detaljerne i sådan et set-up. Så det skal der begyndes at tænke på.

4.	Senior • Salg af øl/vand/pølser	Ulrik informere om at det allerede er rygtet at der sælges pølser og diverse til kampene og det betyder flere tilskurere. Det svinger med antal deltagende til træning. Ulrik snakker med tidligere spillere. Der er pt 19 betalende spillere på holdet. Der skal bruges mere krudt på SoMe og rabat ordning.
5.	Økonomi/KlubOffice • Tilskudspuljer • Kjeldsen • Venneansøgning • Omkostningsgodtgørelse	Der er meget at hente hos fonde og puljer, men vi mangler svar fra HB, om hvordan vi må gøre det. Camilla tager den videre med til HB møde. Kasper er ny kontakt person hos Kjeldsen, og web-shoppen udvides løbende. Venneansøgninger skal søges. Formand og Kasser har drøftet mulighederne.
6.	Drift • Hillerød Kommune – Stadionbesøg • Stadionpolitik DGI • Lys på fodboldbanen • Oprydning boldrum	Anders og Jesper har inviteret kommunen på besøg for at drøfte det lokale forhold vedr, hvornår banerene kan tages i brug, og hvor længe der kan spilles på dem. Vi håber dette møde bliver en realitet. Der er set stadion politiker på andre stadions i nær området, og er det noget vi skal have. DGI kan suportere omkring udarbejdelsen og skilte m.m. Lyset på banen er ikke godt nok til 11-mnda bold. Vi vil spørge i HB. Om det er noget de kunne tænke sig at være med inde over for at få det bragt iorden. Det skal sættes i værk. Der findes forskellige organisationer som modtager brugt fodboldudstyr, og sender det videre til 3. lande som kan få glæde af det.
7.	Møder • HB 6/10-25 • FB?	HB møde 6/10 Næste FB møde 8/10 kl 19.00

Underskrifter